### **English**

## **Errata**

These notes provide additional information on using this product, and errata for the description in the operating manuals.

Topic	Error	Correction
User Guide  • Using the Scanner Function > Registering Scan Destinations > Scan to Folder Settings	Incomplete Information	The following information will be added.  [Item]: Domain [Setting]: Optional [Description]: If the destination computer is a member of an Active Directory domain, specify that domain name.  Can contain up to 15 characters.
User Guide  • Using the Scanner Function > Registering Scan Destinations	Incomplete Information	<ul> <li>✔ Note</li> <li>☐ If you are using the Scan to E-mail function, select a time zone according your geographic location to send email with correct transmission date and time.</li> <li>☐ On a network that uses a DNS server, specify a computer name in [Service Name] and the name of the domain to which the computer belongs in [Domain]. In this case, also configure the DNS-related settings in [DNS Settings].</li> </ul>
User Guide  • Using the Fax Function > Receiving a Fax > Selecting Reception Mode	Note In FAX/TAD mode, make sure to set the external answering device to answer calls within five rings, because the machine automatically starts to receive faxes after the fifth ring.	Note ☐ In FAX/TAD mode, the machine automatically starts to receive faxes after the external telephone answering device rings the number of times specified in [Overall Ringings w/ TAD] under [Fax Settings]. Make sure to set the external telephone answering device to answer calls before the machine starts to receive faxes.
User Guide  • Using the Fax Function > Receiving a Fax > Receiving a Fax in FAX/TAD Mode	① When there is an incoming call, the machine rings up to five times.	① When there is an incoming call, the external telephone answering device rings the number of times specified in [Overall Ringings w/ TAD] under [Fax Settings].

Topic	Error	Correction
User Guide  • Configuring the Machine Using the Control Panel > Fax Settings > Fax Setting Parameters > ♣ RX Settings (Reception Settings)	Incomplete Information	Overall Ringings w/ TAD     Specifies the number of times the external telephone answering device rings before the machine starts to receive faxes in FAX/TAD mode.     Default: 5 times     1 to 20 times, in increments of 1
User Guide  • Configuring the Machine Using the Control Panel > Reports Print > Reading the Configuration Page>  ❖ Network Info	<ul> <li>Email</li> <li>Email Address 1</li> <li>Notification Level 1</li> <li>Email Address 2</li> <li>Notification Level 2</li> </ul>	<ul> <li>Email</li> <li>Time Zone</li> <li>Email Address 1</li> <li>Notification Level 1</li> <li>Email Address 2</li> <li>Notification Level 2</li> </ul>
User Guide  • Configuring the Machine Using a Web Browser > Configuring Network Setup > SMTP Settings	Incomplete Information	The following information will be added.  [Item]: Time Zone [Description]: Select a time zone according your geographic location. Selecting a different time zone may cause transmission date and time to be incorrect for email sent by the Scan to E-mail function, even when the machine's clock is set correctly.  See Figure A for the correct screen image.

Figure A: SMTP Setting



Copyright © 2009 Printed in China G184-8530 EN GB ZH CN

### 简体中文

# 勘误表

以下注释提供了一些有关使用本产品的附加信息,同时还对操作手册中的错误进行了纠正。

主题	错误	正确
用户指南 ● 使用扫描仪功能 > 注册 扫描目标 > 扫描到文件 夹设置	不完整的信息	将添加如下信息。 【项目】: 域名 【设置】: 可选 【说明】: 如果目标计算机是活动 目录域的成员,则指定此域名。 最多可以包含 15 个字符。
<b>用户指南</b> ● 使用扫描仪功能 > 注册 扫描目标	不完整的信息	<ul> <li>梦注</li> <li>□ 如果您使用"扫描到电子邮件"功能,请根据您的地理位置选择时区,以正确的传输日期和时间发送邮件。</li> <li>□ 在使用 DNS 服务器的网络上,在[服务名]中指定计算机名并在[域名]中指定计算机所属的域名。此时,还要在[DNS 设置]中配置相关的 DNS 设置。</li> </ul>
用户 <b>指南</b> • 使用传真功能 > 接收传真 > 选择接收模式	<ul><li></li></ul>	★     在 FAX/TAD 模式下, 当外部电话 应答设备鸣响了在 [Fax Settings] 下的 [Overall Ringings w/ TAD] 中所指定的响铃次数后, 机器将自动开始接收传真。在机器开始接收传真之前, 请务必设置外部电话应答设备应答来电。
<b>用户指南</b> <ul><li>● 使用传真功能 &gt; 接收传真</li><li>&gt; 在 FAX/TAD 模式下接收传真</li></ul>	① 当有传入呼叫时, 机器最多会响铃五次。	① 当有传入呼叫时,外部电话应答设备将鸣响在 [Fax Settings] 下的 [Overall Ringings w/ TAD] 中所指定的响铃次数。

主题	错误	正确
用户指南 ● 使用控制面板配置机器 > 传真设置 > 传真设置   传真设置   传真设置   传真设置参数   ★ RX Settings (接收设置)	不完整的信息	<ul> <li>Overall Ringings w/ TAD 指定在 FAX/TAD 模式下,外部 电话应答设备响铃多少次后才开 始接收传真。 默认: 5 次</li> <li>1 至 20 次,以 1 为增量</li> </ul>
用户指南 使用控制面板配置机器 > 报告打印 > 了解配置页 > ❖ Network Info	<ul> <li>Email</li> <li>Email Address 1</li> <li>Notification Level 1</li> <li>Email Address 2</li> <li>Notification Level 2</li> </ul>	<ul> <li>Email</li> <li>Time Zone</li> <li>Email Address 1</li> <li>Notification Level 1</li> <li>Email Address 2</li> <li>Notification Level 2</li> </ul>
用户指南 • 使用 Web 浏览器配置机器 > 配置网络设置 > SMTP 设置	不完整的信息	将添加如下信息。 【项目】: 时区 【说明】: 根据您的地理位置选择 时区。即使机器的时钟设置正确, 若选择不同的时区仍可能导致由 "扫描到电子邮件"功能发送的电 子邮件的传输日期和时间错误。 正确屏幕图像请看图 A。

#### 图A: SMTP 设置

